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ALBLASSERDAMSE TENNISVERENIGING A.T.V 
Opgericht    : 11 maart 1959 
Koninklijk goedgekeurd  : 12 april 1960 
Tennisbanen    : Sportpark 'Souburgh' 
Telefoon    : 078-6913025 
www.tennisvereniging-atv.nl 
 
Vinkeslag nummer 5, november 2023 
 
Bestuurssamenstelling en functionarissen 
 
Voorzitter  Victor Verberk 
   Westeinde 1, 2969 BK 
   Oud-Albas, tel: 06 22547312 
   e-mail: victorverberk@gmail.com 
 
1e Secretaris  Cili Timmermans 
   Zeelt 50, 2954 BH 
   Alblasserdam, tel: 078 6919874 
   e-mail: timmermans.cili@ziggo.nl 
 
2e Secretaris  Vacant 
 
Postadres  Bas Verhoevenweg 9, 2952 BV Alblasserdam 
 
1e Penningmeester Johan Kranendonk 
   Pijlstoep 18, 2953 CS  

Alblasserdam, tel: 078 6990709  
   e-mail: penningmeester@tennisvereniging-atv.nl 
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2e Penningmeester Jantje van der Veen 
   Nicolaas Beetsstraat 61, 2951 XM 
   Alblasserdam, tel: 078 8880465 
   e-mail: jantje.vander.veen@ziggo.nl 
 
Bankrelatie  IBAN: NL66 RABO 0149578881 
 
Functionaris  Wilco Buitendijk 
ledenadministratie De Vang 22, 2954 PA 
   Alblasserdam, tel: 06 10001405 
   e-mail: ledenadministratie@tennisvereniging-atv.nl 
 
Functionaris  Wilco Buitendijk 
afhangbord  De Vang 22, 2954 PA 
   Alblasserdam, tel: 06 10001405 
   e-mail: ledenadministratie@tennisvereniging-atv.nl 
 
Functionaris  Siebe Versendaal 
Seniorentennis Oranjelaan 20, 2969 AW 
   Oud-Alblas, tel: 06 20847488 
   e-mail: siebeversendaal@gmail.com 
 
VCL en VTL senioren Remco Tigelaar 
   De Vang 42, 2954 PA 
   Alblasserdam, tel: 06 24669101 
   e-mail: remcotigelaar@gmail.com 
 
Functionaris  Siebe Versendaal 
juniorentennis Oranjelaan 20, 2969 AW 
   Oud-Alblas, tel: 06 20847488 
   e-mail: siebeversendaal@gmail.com 
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Functionaris  Siebe Versendaal 
tenniskids  Oranjelaan 20, 2969 AW 
   Oud-Alblas, tel: 06 20847488 
   e-mail: siebeversendaal@gmail.com 
 
Functionaris  Guido Houwing 
accommodatie Blokweerweg 15, 2953 AA 

Alblasserdam, tel: 078 6914409 
e-mail: ghouwing@hotmail.com 

 
Functionaris  Noortje Korteweg 
redactiecommissie Kerkstraat 52, 2951 GK 
   Alblasserdam, tel: 06 50266870 
   e-mail: noortjekorteweg@hotmail.com 
 
Tennisschool  Maximus Tennis 
clubtrainer  Lennert Kaptein 
   tel: 06 15 58 25 31 
   e-mail: lennert@maximustennis.nl 
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VOORWOORD 
 

 
Beste leden, 

 
Communicatie is het thema dit jaar. Er staan zo veel dingen te gebeuren 
bij onze club dat goed communiceren en elkaar wat gunnen centraal 
staan. Eigenlijk zou het altijd zo moeten zijn natuurlijk. 
 
We zijn druk bezig een commissieboek te maken. Het betreft een boek 
waarin we per commissie beschrijven wat de taken zijn, wat men door 
het jaar heen allemaal doet en wie er lid zijn van de commissie. Heel 
handig voor overdracht en om andere leden te laten zien welke 
activiteiten er allemaal zijn (om een beetje mee te helpen ����). 
 
Een ander voorbeeld was de inloopavond van 7 november. Tientallen 
leden kwamen praten over de voortgang rondom de padelbouw en de 
plannen rondom de aanleg van twee all-weather banen. De presentatie 
van deze avond is vorige week rondgestuurd en ook op het 
afgeschermde deel van de website gezet. Mocht het vragen oproepen 
bij jullie, stuur een e-mail aan het bestuur alsjeblieft. 
 
Een nieuwe communicatie is opgezet met PTC uit Papendrecht. Deze 
gelijksoortige gezelligheidsvereniging is net zo groot en kent dezelfde 
uitdagingen. Dat wil zeggen, men gaat daar starten met waar wij net 
klaar mee zijn; het opknappen van clubhuis, toiletten, kleedkamers en 
banen. We lopen 5 jaar voor op dit gebied. Echter op jeugd beleid loopt 
PTC iets voor. Het lijkt een duidelijke zaak. We kunnen elkaar helpen op 
deze gebieden. Dus hebben we een partnership opgezet op de jeugd. 
Dit is een groot ding voor het bestuur. We hebben echt meer jeugd 
nodig, de levensader van een vereniging op de lange termijn. Meer 
hierover verder in de Vinkeslag. 
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Met betrekking tot de all-weather banen, laat duidelijk zijn dat dit goed 
is voor iedereen. Het vergroot de tenniscapaciteit gedurende het jaar. 
Deels zal dit opgaan aan lessende leden en jeugd. Echter ook overdag 
en in de weekenden en ten behoeve van competitie spelende teams zal 
het een uitbreiding zijn van capaciteit. Los van het feit of het lekker 
speelt, meer over proefspelen verder in de Vinkeslag, moeten we elkaar 
dus wat gunnen.  
 
Het is mijn taak als voorzitter om iedereen ten dienst te zijn en ik denk 
dat, net als de contributieverlaging of padelbanen bouwen, twee all-
weather banen voor iedereen meer tennisplezier kan zorgen.  
 
Groet 
Victor 
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VINKESLAG OP WEBSITE ATV 2024 
 
 
Nummer Kopij inleveren  Verschijningsdatum 
1   4 maart   Tussen 11 en 15 maart 
2  13 mei    Tussen 20 en 24 mei 
3   17 juni    Tussen 24 en 28 juni 
4   9 september   Tussen 16 en 20 september 
5   18 november   Tussen 25 en 29 november 
 
Wilt u onze leden verrassen met een leuk verhaal of heeft u andere 
belangrijke mededelingen voor ons clubblad dan kunt u de kopij per 
mail sturen naar Noortje Korteweg (noortjekorteweg@hotmail.com) 
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LEDENADMINISTRATIE 
 

 
Normaal gesproken is deze tijd van het jaar de tijd van opzeggingen 
verwerken echter het nieuws dat de tennisvereniging uitbreid met 
padelbanen is merkbaar en dat zien we aan het aantal nieuwe leden die 
zich aanmelden. Niet alleen nieuwe leden uit Alblasserdam maar ook uit 
de naburige gemeenten. Binnenkort wordt uitgebreid reclame gemaakt 
om bij ons lid te worden en de gemeente Alblasserdam gaat ons daarbij 
helpen met een heuse campagne. 
 
Heeft u al gemerkt dat afhangen in het clubhuis tegenwoordig ook kan 
door middel van een QR code? Probeer het eens! 
 
De oplossing om vanaf 2024 op een nieuwe moderne manier het 
clubhuis in te komen wordt binnenkort geïnstalleerd. Bij de voordeur zal 
de oude kaartlezer weggehaald worden en in plaats daarvan wordt een 
toetsenbordje geïnstalleerd waarop een pincode ingetoetst moet 
worden. Deze pincode is een persoonlijke code en wisselt regelmatig. 
Via de KNLTB app op de telefoon is de pincode op te vragen. 

 
Nieuwe inschrijvingen graag direct via onze website zodat ik alle details 
compleet bij elkaar heb staan. 
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Onze nieuwe leden zijn: 
 
Senioren: 
Dhr. Dylan Smits 
Dhr. Bender van der Sluis 
Dhr. Diego Hoogendoorn 
Dhr. Leslie Bezemer 
Dhr. Arjan Maat 
Mevr. Wietske de Hoed 
Dhr. Dion van den Berg 
Mevr. Fabienne de Groot 
Mevr. Mascha Grin 
Dhr. Peter van der Meer 
Dhr. Edwin van de Velde 
Dhr. Remco Houwing 
Dhr. Alfred Verloop 
Dhr. Bjorn de Jong 
Mevr. Daphne Kuiters 
Dhr. Frans Hoogerbrugge 
Dhr. Dennis Hoogerbrugge 
Dhr. Thomas de Jong 
Dhr. Luuk de Jong 
Dhr. Stijn de Jong 
 
Junioren: 
Rick Ritmeester 
Tom de Gruiter 
Twan Post 
 
Wij wensen u een gezellige tijd bij A.T.V. ,  
Wilco Buitendijk, ledenadministratie  
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PADELBANEN 
 
 

Beste leden, 
 
Herhaling is de kracht van de boodschap. Dus ik blijf proberen uit te 
leggen wat er allemaal gebeurt en wat er nog moet gebeuren. De ‘to 
do’ lijst is nog niet kleiner aan het worden ���� maar we hebben wel een 
goed beeld wat er allemaal moet gebeuren. 
 
Het point of no return is bereikt natuurlijk. De vergunningen kwamen 
rond en de eerste paal is geslagen. Tussen jullie en de padelcommissie; 
het was niet de eerste maar de vijftigste paal, maar voor de foto was het 
de eerste! 
 
Ondertussen ligt de fundering ook. Op 121 heipalen ligt de betonbak te 
wachten op het supersub. Dat is het waterdoorlatende beton waarop de 
kooien gezet worden. De kooi bouw is pas helemaal het einde van het 
proces in december.  
 
De weergoden doen alles om een en ander te vertragen maar dat lijkt 
mee te vallen. Het beton storten ging zelfs door midden in de eerste 
herfststorm. Niet fijn voor de bouwvakkers maar vertraging zal eerder 
komen door late levering van bouwmaterialen dan door het weer lijkt 
het. We mikken nog steeds rondom de jaarwisseling voor de oplevering. 
 
De padelcommissie is uitgebreid en we hebben een enorme maar leuke 
‘to do’ lijst gemaakt. Hier staan veel verschillende klusjes op. Denk aan 
een toegangslezer voor de leden, een QR code lezer voor het 
afhangbord, een nieuw boekhoudpakket binnen de KNLTB omgeving, 
een openingsfeest, anders en meer barinkopen, etc.  
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Ook moeten we allemaal gaan zorgen dat de nieuwe leden zich welkom 
voelen. Dus ik sta open voor kennismakingstoernooien, pasjesavonden 
en bieravonden, als we elkaar maar leren kennen. Iedereen die zin heeft 
om iets voor een bepaalde doelgroep te organiseren mag een aanvraag 
doen. Stel het gewoon voor. Een 20 tot 30 jaar avond, een 
meidenavond, een mannendag met introducees en vrienden het mag 
allemaal.  
 
We gaan deze maand november gebruiken om al deze exploitatie 
vraagstukken te bekijken. De gemeente zou ook willen helpen met 
reclame maken met hun communicatie team. 
Afijn, we werken stug door en hopen jullie in januari op het 
openingsfeest te zien. Tot die tijd doen we groot onderhoud aan de 
gravelbanen. Houd dus de website in de gaten wanneer er een paar 
banen uit liggen. Zodra het stopt met regenen kun je in ieder geval 
lekker spelen. 
 
Groet,  
Victor 
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MATCHCLAY 
 

 
Met de introductie van padel geven we natuurlijk een enorme boost aan 
de continuïteit van de vereniging. In regen en in de winter is het 
namelijk gewoon mogelijk om te padellen. Echter, dan is nog steeds de 
uitdaging rondom de tennis niet opgelost. Afgelopen winter 
bijvoorbeeld hebben we maar 3 weken kunnen tennissen verspreid over 
de periode van november tot en met maart. Een echte horrorwinter 
voor wat het tennissen betreft. 
 
Daarom zijn we, zoals ook op afgelopen informatieavond vermeld, aan 
het onderzoeken of we minimaal 2 tennisbanen kunnen vervangen door 
een all-weather ondergrond. Een nadeel is dat we dan afscheid nemen 
van minimaal 2 van onze geliefde gravelbanen, maar er zijn veel 
voordelen: 

o Continuïteit voor de competitie 
o Meer mogelijkheid om vrij te spelen 
o Ook in de winter doortennissen 
o Meer continuïteit voor de trainingen 

 
Nu snappen we heel goed dat dit een verandering is waar wellicht niet 
iedereen op zit te wachten, omdat eerlijk is eerlijk, gravel toch het 
allerlekkerst speelt. 
 
Echter, uit Frankrijk is er een nieuwe innovatie aan komen waaien die op 
papier de beste eigenschappen van gravel combineert met de beste 
eigenschappen van all-weather banen. Het resultaat: MatchClay banen. 
Deze banen hebben een gebonden ondergrond van waterdoorlatend 
beton waarop een membraam wordt gelegd dat wordt ingestrooid met 
gravel. Je behoudt dus de speleigenschappen van gravel, maar kan toch 
altijd spelen. 
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Een handjevol verenigingen in Nederland hebben deze ondergrond 
inmiddels liggen. Daarom gaan wij als bestuur hier eerst kijken om 
ervaringen te verzamelen van deze verenigingen, maar nog 
belangrijker, om ook zelf te ervaren hoe deze banen spelen! Omdat we 
deze ervaring niet alleen op willen doen gaan we nadat we met een van 
deze andere verenigingen een datum hebben vastgelegd een oproep 
doen aan de leden van ATV om mee te gaan vrijspelen op deze nieuwe 
ondergrond. We vinden het belangrijk dat deze groep een goede 
afspiegeling van ATV betreft om zo uiteindelijk een weloverwogen 
keuze te kunnen maken. 
 
Meer informatie volgt nog. 
 
Mochten jullie nog vragen hebben, laat het dan vooral via app of mail 
even weten. 
 
Groeten,  
Siebe 
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BAANONDERHOUD 
 
 
Beste leden, 
 
Goed nieuws over het baanonderhoud. Afgelopen maand hebben we 
overleg gehad met de mannen die Souburgh netjes houden namens de 
gemeente. Onze Cor en Marcel Sels van de gemeente en Peet van BHS, 
ons onderhoudsbedrijf, sloten allemaal aan. Er is een hoop achterstallig 
werk uitgezet. Ten eerste gaan we het afval zoals bladeren en oud 
gravel niet meer achter baan 3 op slaan. De gemeente maakt een paar 
betonnen bakken aan de andere kant van de brug, links in de hoek 
tegen de Edisonweg aan. Kan de gemeente makkelijker afvoeren en ligt 
het voor ons minder in het zicht. 
 
Ten tweede hebben we BHS gevraagd een nieuw contract aan te gaan 
met de gemeente. De gemeente is akkoord. Het drie jarig contract was 
namelijk verlopen. Hierdoor ontstonden misverstanden met betrekking 
tot het sturen van rekeningen. BHS is dus weer drie jaar ons 
onderhoudsbedrijf. Wisten jullie dat BHS ondertussen bij 40 parken het 
onderhoud doet? We kijken ook naar BHS voor onderhoud padelbanen. 
 
Ten derde is de gemeente akkoord met groot onderhoud. Dus deze 
winter gaan alle banen een nieuwe gravellaag krijgen en wordt de 
drainage doorgespoten. Hierdoor zal de baan minder mossig zijn en 
minder glad. Dit is een paar jaar geleden dus komend seizoen zullen de 
banen heel mooi zijn. 
 
Ten vierde gaan we kijken met de gemeente of de korte kant van baan 
5 en 6 ook een mooie coniferen rij kan krijgen. Net zoals langs de lange 
kant. Gaat veel wind schelen en mooier er uit zien. 
 
Kortom, in 1 gesprek een hoop zorgen minder. Nu de uitvoering nog. 
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SAMENWERKING ATV EN PTC 
 

 
Afgelopen periode hebben de besturen van ATV en PTC veelvuldig 
samen gezeten om na te denken hoe we beter kunnen samenwerken. 
Om dit vorm te geven starten we de samenwerking met de focus op de 
jeugd. 
 
Het idee is om de gratis vrijdag training die we nu al aan kunnen bieden 
aan de jeugd van Alblasserdam uit te breiden met de jeugd van PTC. Dit 
heeft naar ons inziens een aantal voordelen: 

o Grotere groep zorgt voor meer jeugd en een betere verdeling in 
niveau 

o Jeugd elkaar laten leren kennen heeft als voordeel dat we met 
het oog op de competitie ook gecombineerde teams kunnen 
maken 

o Bij mooi weer tennissen we op het gravel van ATV, bij slecht 
weer kunnen we uitwijken naar de all weather banen van PTC 

o Als we een stabiele grote jeugdgroep hebben op de vrijdag is 
dit ook ons uithangbord voor de proeflessen, waardoor 
instroom gemakkelijker wordt 

o Kortom jeugd trekt jeugd aan. 
Vrijdag 24 november zal de eerste editie zijn van dit vernieuwde 
concept. 
 
Vanuit ATV zijn er een aantal vrijwilligers al bereid gevonden om deze 
vrijdag wat mooier aan te kleden. Mocht het jullie ook leuk lijken om 
hieraan te helpen, laat het dan aub weten. Wij zoeken voor vrijdag de 
24e nog vrijwilligers die een stapel pannenkoeken willen bakken zodat 
we na afloop van de training met z’n allen kunnen eten in het clubhuis 
van ATV. 
 
Groeten, Siebe 
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BEDANKT ATV-ERS! 
 
 
Via deze Vinkeslag willen we, als gezin, het bestuur en de leden van ATV 
bedanken voor het meeleven met ons gezin afgelopen jaar. 
 
Het heeft ons heel erg goed gedaan om jullie steun in welke vorm dan 
ook te ontvangen. Soms was het een kaartje, een appbericht , soms een 
kort bezoekje, even een korte vraag bij ATV of zelfs een bloemetje of 
cadeautje om ons een hart onder de riem te steken. 
 
Binnenkort gaan we voor de volgende stap, dat betekent voor mij even 
geen tennissen. 
 
In het voorjaar hopen zowel Robert als ik weer fit genoeg te zijn om op 
de baan te staan om een lekker potje tennis te spelen, 
 
Hartelijke groeten van 
Ad van der Waal en Tineke Labee 

 
Ook namens onze kinderen Marije, Robert en Steven 
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SCHOOLTENNIS 
 
 
In week 38 en week 40 hebben de trainers van Maximus Tennis bij 5 
verschillende basisscholen in Alblasserdam en Oud-Alblas een tennisles 
verzorgd als vervangende gymles. 
 
In totaal is maar liefst 45 uur tennisles gegeven aan de basisschool 
kinderen! 
 
Dit concept is dit jaar voor het eerst opgezet met het doel om te leren, 
te finetunen en er dan een jaarlijks terugkerend evenement van te 
maken waarbij we ons best doen de jongere jeugd aan het tennissen te 
krijgen. 
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QR CODES & ATV WHATSAPP GROEPEN 
 
 
Beste leden, 
 
Binnenkort zult u in het clubhuis een aantal A3 posters zien hangen met 
hierop een aantal (9) QR codes. 
 
Even uitleggen: iedere QR code bevat de link naar een whatsapp 
groepsgesprek. We hebben verschillende groepen gemaakt zodat het 
(met name voor nieuwe leden) gemakkelijker wordt om wat sneller 
nieuwe connecties op te doen in de vereniging. Denk bijvoorbeeld aan 
dat je graag een dubbeltje wilt spelen, maar nog net 1 persoon mist. 
Even snel dit in een groepsapp gooien is zo gebeurd en wellicht dat er 
iets moois / blijvends uit voortvloeit. Allicht leuk om eens te proberen. 
 
Deze groepsgesprekken op WhatsApp zullen ook gebruikt worden om 
activiteiten van de club onder de aandacht te brengen. Let wel, de 
media die u van ons gewend bent (email en Vinkenslag) zullen natuurlijk 
altijd blijven bestaan. Dus geen zorgen, als u niet lid wilt worden van een 
van deze groepen, geen enkel probleem, en u zal hierdoor ook geen 
informatie missen. 
 
Mochten hier nog vragen over zijn, schroom dan niet contact op te 
nemen met Siebe Versendaal. 
 
Groeten,  
Siebe 
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Bedrijfskleding  
Borduren/bedrukken 
Relatiegeschenken 

www.ckborduren.nl 
info@ckborduren.nl 

06-18347333 

 


